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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (I1 . 24 .) OGY határozat 121 . § (1) bekezdésére, interpellációt kívánok benyújtan i

Varga Mihály

pénzügyminiszter úrhoz,

„A magyar kisvállalkozások kárára fizetett havi 40 milliós jövedelem nem extraprofit? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az online pénztárgépek bevezetésekor egy újabb kockázatmentes, ámde annál jövedelmez őbb piaci

lehetőséget alakított ki a Kormány a NER Fideszes oligarcháinak . A feladat gyakorlatilag ké t

dologból áll : számlázni és sok pénzt beszedni .

Ezzel a lehetőséggel élt is Garancsi István, a Videoton tulajdonosa, a miniszterelnök „kötélbarátja” ,

akinek érdekeltségébe tartozó Mobil Adat Kft . 2014-ben 226 millió, 2015-ben 453 millió, míg

2017-ben már 553 millió forint adózott profitot ért el, amit annak rendje és módja szerint a

tulajdonosok osztalék formájában azonnal ki is vettek a cégbő l . A tavalyi évben a számok nyelvén

mindez a havi 40 millió forintos nettó fizetést is felülmúlta .

A miniszterelnök jó barátjának luxusfizetését a magyar kisvállalkozásokkal fizettetik meg, akik hav i

1 .500-2 .500 forintos díjat kötelesek megfizetni . Még akkor is, ha sok költséget nem is igényel a cé g

működtetése, hiszen minden negyedik forint, amit a vállalkozások a hatósági ára s

adatkommunikációért befizettek, tiszta nyereséget jelentett a cég számára . Nem véletlen, hogy ninc s

is olyan cég Magyarországon, amelyik mindössze 8 alkalmazottal milliós ügyfélkört tudn a

kiszolgálni ilyen profit mellett !

Mindezek ellenére a minisztérium többször is hangoztatta, hogy nem tekinti úgy, hogy ehhez a z

extraprofithoz ők asszisztálnának. Még akkor sem, ha a fizetendő havidíjat miniszteri rendelet

rögzíti : vagyis verseny nincs, csak biztos bevétel .
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Bízva abban, hogy Garancsi István extraprofitjával szemben a Pénzügyminisztérium a magyar

kisvállalkozások pártjára áll, arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alább i

kérdésekre :

1. Miért nem csökkenti az adattovábbítás hatósági árát ?

2. Amennyiben a jöv őben sem kívánja csökkenteni, akkor a magyar kisvállalkozások

által a miniszterelnök barátjának fizettetett havi 40 milliót nem tartja extraprofitnak ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2018 . május 29 .

országgyű lési képv . í (MSZP)
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